
PROTOKÓŁ 

z obrad XXXVII z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 8 czerwca 2017 r. 

W sesji udział biorą: 

Radni wg. listy obecności załączonej do protokoh1, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza, 
Radca Prawny mgr. - Pani Danuta Szczapa 
Kierownik GPL - Pani Kazimiera Juszyńska, 
Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji 
/2014-2018 /otworzył o godz. 13.00 Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy 
Łabowa. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 8 czerwca 2017 r. uczestniczyło 13 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał . 

Przed przyjęciem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Skraba zaproponował 

aby do porządku obrad wprowadzić dodatkowy punkty i wówczas przedstawia porządek 
obejmujący: 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołu z sesji poprzedniej. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 20 17 rok, 

- udzielenia umocowania Przewodniczącego Rady Gminy do reprezentowania przed 
Wojewódzkim Sądem Administracyjnym, 

- zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „ Szkoła z przyszłością - projekt rozwoju szkół 
Gminy Łabowa „ w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Małopolskiego na lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego oraz budżetu państwa, 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i dyskusja. 
8. Zakończenie obrad. 



Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono więc poddaje pod głosowanie przedstawiony porządek obrad, który w 
wyniku przeprowadzonego głosowania zostaje przyj ęty 13 głosami. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy Przewodniczący Pan Krzysztof 
Skraba pyta czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. 
Uwag nie zgłoszono więc poddaje protokół pod głosowanie w wyniku, którego zostaje 
przyjęty 13 głosami za. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmianv budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXVIl/244117. 

- udzielenia umocowania Przewodniczącego Radv Gminy do reprezentowania przed 
\Vojewódzkim Sądem Administracvjnym, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXVIl/245/17. 

- zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „ Szkoła z przvszłością - projekt rozwoju 
szkół Gminy Łabowa „ w ramach Regionalnego Programu Operacvjnego 
Województwa Małopolskiego na Iata 2014-2020 współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego oraz budżetu państwa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy Pan Marek Janczak. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę XXXVIl/24611 7. 

Ad.8 Informacja Wójta o pracy międzv sesjami. 

Pan Wójt infonnuje, że nasz program rewitalizacji został przyjęty i musimy wybrać komisję . 

Po krótkich wyjaśnieniach i dyskusji wybrano komisję w składzie: 

1. Skraba Krzysztof - w wyniku głosowania 12 głosów za, przy 1 wstrzymującym się, 
2. Stanisław Brożek - w wyniku głosowania 12 głosów za, przy 1 wstrzymującym się, 
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Ponadto Pan Wójt infonnuje, że zostało zrobionych kilka dróg na terenie gminy. Obecnie 
rozpoczęliśmy koszenie trawników. 

Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Marek Stanisz prosi o usunięcie worków ze śmieciami, które są złożone koło Pana 
Gurgul. 

Pan Roman Banach prosi o przec1ęc1e gałęzi drzew wzdłuż drogi w Kotowe, które zasłan iają 
lampy oświetlenia ulicznego. 

Pan Marcin Mróz pyta czy jest coś wiadomo na temat robót przy wjazdach. 

Pan Wójt informuje, że trudno powiedzieć kiedy będą robione, w chwili obecnej zostały 
wykonane wjazdy w Nowej Wsi i Łabowej. 

Ad.10 Wolne wnioski i dyskusja. 

W tym punkcie nikt z Pa{1stwa Radnych nie zabrał głosu. 

Ad.11 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 1 obrady XIV Sesj i Rady 
Gminy Łabowa. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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